
Bestyrelsesmøde Olivias Venner d. 8. maj 2024 

Tilstede: 

Formand Henning Rohde, Næstformand Bjarne Jensen, Inger Rosendahl, Jens Christian Petersen, Lisa 
Henriksen, Annalise Møller, Otto Andersen, Birgit Johansen, Anne-Mette Højer Sørensen 

Afbud: Werner Pagh 

1. Velkomst: Henning Rohde 
 

2. Valg af mødeleder:  
Formand Henning Rohde 
 

3. Valg af referent: 
Anne-Mette Højer Sørensen 
 

4. Godkendelse af referat:  
Godkendt 
 

5. Godkendelse af dagsorden: 
Godkendt 
 

6. Tavshedspligt: 
Ingen bemærkninger 
 

7. Mobile Pay:  
Det har været lidt udfordrende at få oprettet Mobile Pay, men nu kører det, og der er allerede en 
del, som har benyttet sig af muligheden. 
Banko: Overvejer at tilbyde muligheden. Snak om, hvordan det kan lade sig gøre rent praktisk. 
Henning kan se, hvad der bliver indbetalt via Mobile Pay, og han har adgang til E-Boks. 
 

8. Butikken:  
Lukketider: Snak om, at det giver udfordringer, når butiksvagten lukker butikken, hvis de skal til eks. 
møde. Det anbefales kraftigt, at der findes afløser, hvis man ikke selv kan tage sin vagt. Annelise tager 
ønsker med til Brugerrådet, om at der ikke afholdes møder om tirsdagen. 
Snak om, hvem, som står med ansvaret for butikken, og hvem, som holder butikken kørende. 
 

9. Forretningsorden: 
Kopi sendes rundt, og den gennemgås punkt for punkt. 
Forslag til ændringer: Henning og Bjarne reviderer forretningsorden, og fremlægger til godkendelse 
ved næste bestyrelsesmøde. 
 

10. Olivias 25 års jubilæum 26/8 1999 til 26/8 2024: 

Der nedsættes et udvalg til at arrangerer jubilæums fejring: Inger, Lisa og Annelise 

 



Bussen:  

Der er planlagt 14 ture i maj måned 

- Mikrofonen virker  
- Parkering foran porten: Der er stadig udfordringer med, at personalet parkerer, så bussen ikke 

kan komme ud eller ind.  
Jens Chr. Kontakter kommunen om ”Parkering forbudt” skilt, og Anne-Mette har kontaktet både 
kolleger og Hanne Clausen. 

- Der ringes til husene både inden og efter blå ture. Ordningen fungerer. 
 

11. Sponsorater: 
- Henning gennemgår, hvilke sponsorater, der er modtaget, og hvilke sponsorater, der er søgt, 

hvor der ikke er modtaget svar endnu. Se opslag. 
 

12. Kasserer Annelise: 

Annelise gennemgår kort økonomien. 

 
13. Banko: 

Det går rigtig godt – tilfredshed  
 

14. Evt. 
- Desværre er det ikke muligt at komme i sommerhus i uge 26 – Anne-Mette vender tilbage med, 

hvad vi så kan gøre. 
 

15. Næste møde: 15. august kl. 10 

 


